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Հայտարարության սույն տեքստը հաստատված է գնահատող հանձնաժողովի
2022 թվականի «մարտի»  «22» «1» որոշմամբ 

Ընթացակարգի ծածկագիրը` « ՔԲԿ-ԳՀԱՊՁԲ-22/8»

Պատվիրատուն` «Քրեակատարողական բժշկության կենտրոն» ՊՈԱԿ-ն, որը գտնվում է Կոմիտաս 54 բ հասցեում հասցեում, հայտարարում է գնանշման հարցում, որն իրականացվում է մեկ փուլով:
[bookmark: _Hlk23167417]	Սույն ընթացակարգի արդյունքում ընտրված մասնակցին սահմանված կարգով կառաջարկվի կնքել վառելիքի  մատակարարման պայմանագիր (այսուհետ` պայմանագիր)։ 
	«Գնումների մասին» ՀՀ օրենքի 7-րդ հոդվածի համաձայն` ցանկացած անձ, անկախ նրա օտարերկրյա ֆիզիկական անձ, կազմակերպություն կամ քաղաքացիություն չունեցող անձ լինելու հանգամանքից, ունի սույն ընթացակարգին մասնակցելու հավասար իրավունք:
Սույն ընթացակարգին մասնակցելու իրավունք չունեցող անձանց, ինչպես նաև մասնակիցներին ներկայացվող պայմանները սահմանված են սույն ընթացակարգի հրավերով:
[bookmark: _Hlk23167512]Ընտրված մասնակիցը որոշվում է ոչ գնային պայմաններով բավարար գնահատված հայտեր ներկայացրած մասնակիցների թվից` նվազագույն գնային առաջարկ ներկայացրած մասնակցին նախապատվություն տալու սկզբունքով։ 
Ընթացակարգի հրավերը թղթային ստանալու համար անհրաժեշտ է դիմել պատվիրատուին, մինչև սույն հայտարարության հրապարակման օրվանից հաշված` 6-րդ օրը ժամը 17:00-ն։ Ընդ որում, թղթային ձևով հրավեր ստանալու համար պատվիրատուին պետք է ներկայացնել գրավոր դիմում։ Պատվիրատուն ապահովում է թղթային ձևով հրավերի տրամադրումն անվճար այդպիսի պահանջ ստանալուն հաջորդող առաջին աշխատանքային։
Էլեկտրոնային ձևով հրավեր տրամադրելու պահանջի դեպքում պատվիրատուն անվճար ապահովում է հրավերի` էլեկտրոնային ձևով տրամադրումը դիմումը ստանալու օրվան հաջորդող աշխատանքային օրվա ընթացքում։ 
Հրավեր չստանալը չի սահմանափակում մասնակցի` սույն ընթացակարգին մասնակցելու իրավունքը։ 
Մրցույթի հայտերն անհրաժեշտ է ներկայացնել Կոմիտաս 54 բ հասցեով, փաստաթղթային ձևով մինչև սույն հայտարարության հրապարակման օրվանից հաշված 7-րդ օրվա ժամը 11:00-ն: Հայտերը, հայերենից բացի, կարող են ներկայացվել նաև անգլերեն կամ ռուսերեն: 
Հայտերի բացումը տեղի կունենա Կոմիտաս 54 բ հասցեում, «2022թ» «մարտի» «29»-ին, ժամը 11:00-ին։   
Սույն ընթացակարգի վերաբերյալ բողոքները պետք է ներկայացնել գնումների հետ կապված բողոքներ քննող անձին` ք. Երևան, Մելիք-Ադամյան փող. 1  հասցեով։ Բողոքարկումն իրականացվում է սույն մրցույթի հրավերով սահմանված կարգով։ Բողոքը ներկայացնելու համար պահանջվում է վճար` 30 000 (երեսուն հազար) ՀՀ դրամի չափով, որը պետք է փոխանցվի Հայաստանի Հանրապետության ֆինանսների նախարարության անվամբ բացված «900008000482» գանձապետական հաշվեհամարին: 
Սույն հայտարարության հետ կապված լրացուցիչ տեղեկություններ ստանալու համար կարող եք դիմել գնահատող հանձնաժողովի քարտուղար` Մանուշակ Գրիգորյանին:
					
                    Հեռախոս 012351035

                    Էլ. փոստ qbk.gnumner@gmail.com

Պատվիրատու «Քրեակատարողական բժշկության կենտրոն» ՊՈԱԿ







ANNOUNCEMENT
ON SURVEY OF PRICING

The text of this announcement is approved by the Decision N 1 of the Tender Committee dated  «March»  «22»,  2022 and is being published according to Article 27 of the Law of the Republic of Armenia "On Procurements".
The code of the price quotation enquiry procedure: - «PMC-GHApDzB-22/8»

The Client, “Penitentiary medical center” SNCO,  located at 54 b Komitas  avenue, Yerevan, is announcing a price quotation enquiry procedure, which is being realized by one stage. 
The participant declared as the winner in the price quotation enquiry procedure according to the defined order will be suggested to sign a contract for  gasoline acquisition  (hereinafter the Contract).
According to the terms of Article 7 of the RA Law “On Procurements”, all persons or entities, irrespective of being a foreigner, a foreign entity or a stateless person, may submit bids for the price quotation enquiry procedure.
The qualifying criteria and documents for assessing these criteria for persons, who do not have the right to participate in the tender, as well as for the participants, are established by the invitation of this procedure.
The successful participant is determined from the participant’s submitted responsive evaluated bids. The preference will be given to the participant who submitted financial proposal in minimal price.  
In order to receive the invitation of this procedure it is required to apply to the Client till 17:00 of  the  6 th day, counting  from  the  day of the publication of  this  announcement. To receive an invitation in a hard copy it is necessary to send a written request to the Client. The Client is obliged to provide the hard copy for free within the following working day upon receiving such a request. 
In case of getting a request for providing the invitation documentary, the Client shall ensure provision of invitation via electronic email within the working day following the day of getting such a request.
Not getting an invitation in the order prescribed by this invitation shall not restrict the right of the participant to participate in this procedure.
         The bids for the price quotation enquiry procedure should be submitted documentary till 11:00 of the 7th day, counting  from  the  day of the publication  of  this  announcement. The bids besides in Armenian may be presented also in the Russian or English languages. 
       Bid opening will take place in   adress 54  b Komitas  avenue counting from the date of the announcement on 
29th,  March 2022, 11:00 o’clock.
The complaints regarding the open procedure are to be submitted to a person investigating complaints, at the following address: Melik-Adamyan 1, Yerevan. The appeal is conducted by the order defined by the given tender invitation.  To submit an appeal it is required to pay a fee, equal to 30 000 (thirty thousand) AMD, which has to be transferred to the following treasury account of the Ministery of Finance, RA: “900008000482”.
For receiving additional information concerning this notice, you may apply to Secretary of the Evaluation Commission   Manushak Grigoryan.
The phone number is:   012351035
e-mail address is:   qbk.gnumner@gmail.com
Client:   “Penitentiary medical center” SNCO






ОБЪЯВЛЕНИЕ
О ЗАПРОСЕ КОТИРОВОК
Настоящий текст объявления утвержден Решением Оценочной Комиссии от "22" "Марта" 2022 года "1" 
Код процедуры «ЦПМ- GHApDzB-22/8»
Заказчик “Центр пенитенциарной медицины” ГН0, находящийся по адресу: г. Ереван, пр. Комитаса 54 б объявляет открытый конкурс, который проводится одним этапом.
Участнику, отобранному по итогам настоящей процедуры, в установленном порядке будет предложено заключить договор на поставку бензин регуляр (далее — договор).
        Согласно статье 7 Закона Республики Армения "О закупках", любое лицо, независимо от того, является ли оно иностранным физическим лицом, организацией или лицом без гражданства, имеет равное право на участие в настоящей процедуре.
Условия предъявляемые к лицам, не имеющим права на участие в  данной процедуре, а также участникам, установлены приглашением на настоящую процедуру. 
Отобранный участник определяется из числа участников, подавших заявки, оцененные удовлетворительно по неценовым условиям, по принципу предпочтения, отдаваемого участнику, представившему минимальное ценовое предложение.
Для получения приглашения на процедуру в бумажной форме необходимо обратиться к заказчику 11:00 часов 7-го дня со дня опубликования настоящего объявления. При этом для получения приглашения в бумажной форме заказчику должно быть представлено письменное заявление. Заказчик обеспечивает бесплатное предоставление приглашения в бумажной форме.
При наличии требования о предоставлении приглашения в электронной форме заказчик обеспечивает бесплатное предоставление приглашения в электронной форме в течение рабочего дня, следующего за днем получения заявления. 
Неполучение приглашения не ограничивает права участника на участие в настоящей процедуре.
Заявки на запрос котировок необходимо подавать в документарной форме по адресу г. Ереван, пр. Комитаса 54 б,  до 11:00 часов 7-ого дня с даты опубликования настоящего объявления. Кроме армянского языка заявки могут быть поданы также на английском или русском языке.
Вскрытие заявок будет производиться 29 Марта 2022г. в 11:00 часов.  
Жалобы относительно настоящей процедуры должны быть поданы лицу, рассматривающее связанные с закупками жалобы, по адресу: ул. Мелик-Адамяна 1, Ереван. Обжалование осуществляется в порядке, установленном приглашением на настоящий конкурс. Для подачи жалобы требуется плата в размере 30 000 (тридцать тысяч) драмов РА, которая должна быть перечислена на казначейский счет № 900008000482, открытый на имя Министерства финансов Республики Армения.
Для получения дополнительной информации, связанной с настоящим объявлением, можете обратиться к секретарю Оценочной комиссии Манушак Григорян.
Телефон 012351035
Электронная почта qbk.gnumner@gmail.com 
Заказчик “Центр пенитенциарной медицины” ГН0
[bookmark: _GoBack]
